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Kérdés

Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

Tisztelt Elnök Asszony !

"Ha már Ön szerint a pedagógusok nem értenek a gyerekekhez, a felsőoktatás pedig a
pedagógusképzéshez, mit tett Ön a helyzet megváltoztatására?" címmel a Házszabály 91 . §-a
alapján kérdést kívánok benyújtani Hiller István oktatási és kulturális miniszterhez . A
kérdésre írásban várom válaszát .

Tisztelt Miniszter Úr !

Ön a 163 pontos cselekvési tervben a következő t ígérte :

„Folytatjuk a tanárképzés reformját, amelyek eredményeképpen nemcsak a szaktárgyhoz,
hanem a gyerekhez is értőpedagógusok kerülhetnek ki a felsőoktatásból. "

Ön a fenti kijelentéssel megsértette a pedagógusokat és a fels őoktatást, mert egyfel ő l
általánosságban kijelentette, hogy a pályán lév ő pedagógusok nem értenek a gyerekekhez ,
másrészt pedig a fels őoktatás eddig alkalmatlan volt a pedagógusképzés feladataina k
ellátására. Mindezt azért érdemes szóvá tenni, mert az Önök hatéves kormányzása,
megnyilatkozásai és intézkedései a pedagógusok sorozatos megalázásának, megsértéséne k
története is, ami súlyosan ártott a pedagógustársadalom tekintélyének és ezen keresztül a z
iskolai nevelés ügyének is .

Mindezzel nem vitatom, ahogy a pedagógusképzés megújításra szorul, vagy hogy a
pedagógusok egy részének támogatást kell nyújtani annak érdekében, hogy nevelői
szerepkörében megerősödjön .

Tisztelt Miniszter Úr !

Milyen lépéseket tett a tanárképzés reformjára és ezeknek melyek az eredményei ?

Tisztelettel várom válaszát .

Budapest, 2008 . december 19.

Pánczél Károly
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